

西貢區議會備忘錄

西貢區議會文化、康樂及體育委員會工作報告

西貢區議會文化、康樂及體育委員會（下稱“本委員會”）二〇〇四至〇五年度第二次會議，已於二〇〇四年六月八日舉行。會上討論的主要事項撮錄如下：

獲財務及行政委員會撥款的文康體活動

2. 委員備悉，截至二〇〇四年五月二十五日為止，財務及行政委員會共撥款 1,560,135.9 元資助各項文康體活動。

北港足球場

3. 委員備悉，康樂及文化事務署（下稱“康文署”）策劃組正在處理北港足球場改善工程的前期工作，但該改善工程最終能否如期進行，須視乎康文署及建築署的資源而定。

橋咀島泳灘

4. 委員一致贊成暫時刪除上述議題，待土木工程署完成有關沙土流失的評估工作後，才再作討論。

西貢區節日慶典籌備工作小組

5. 委員備悉工作小組正在進行“西貢區慶祝香港特別行政區成立七周年綜合表演”及“國慶彩旗設計比賽”的籌備工作。

銀線灣燒烤設施

6. 委員關注有人在銀線灣的“石屎”燒烤爐側插上太陽傘，然後向使用者徵收費用。

7. 為保障遊人利益，委員促請康文署積極採取措施，杜絕上述不當行為。

西貢萬宜遊樂場及沙咀遊樂場翻新工程

8. 本委員會曾於本年五月十二日就上述議題舉行一次特別會議，並邀得有關的地區團體代表列席，就翻新工程提供意見。

盡速興建第 56 區休憩公園

9. 委員促請康文署盡快為將軍澳南的居民提供足夠休憩設施。

設立將軍澳溫習閱覽中心

10. 委員建議當局在將軍澳增設溫習閱覽中心，以滿足居民需求。

西貢區議會

文化、康樂及體育委員會

二〇〇四年六月

YCP81.210704

Memorandum for Sai Kung District Council
Progress Report of Sai Kung District Council
Culture, Recreation and Sports Committee

The second meeting (2004-05) of the Culture, Recreation and Sports Committee (CRSC) under the Sai Kung District Council (SKDC) was held on 8 June 2004. The major issues discussed are summarised below:

Cultural, Recreational and Sports Activities Funded by Finance and Administration Committee (FAC)

2. Members noted the FAC approved the allocation of \$1,560,135.9 as at 25 May 2004 to subsidise various cultural, recreational and sports activities.

Pak Kong Soccer Pitch

3. Members noted the Planning Section of the Leisure and Cultural Services Department (LCSD) was dealing with the advance work of the Pak Kong Soccer Pitch improvement project. But whether the improvement project would be implemented as scheduled was dependent on the resources available from the LCSD and Architectural Services Department.

Kiu Tsui Beach

4. Members unanimously agreed to delete the captioned discussion item for the time being. The discussion would resume after the Civil Engineering Department had completed the assessment on sand and soil loss.

Working Group on Organizing Sai Kung District Festive Celebrations

5. Members noted the Working Group was undertaking the preparatory work for the "2004 Variety Show of Celebration of the Reunification of Hong Kong with China" and "National Day Bunting Design Competition".

Barbecue Facilities on Silverstrand Beach

6. Members were concerned about the erecting of beach parasols near the concrete barbecue pits on Silverstrand Beach for soliciting money from the users.

7. In order to protect the visitors' interests, members urged the LCSD to take positive means to stop the improper practice.

Facelifting of Man Yee and Sha Tsui Playgrounds in Sai Kung

8. The CRSC held a special meeting on 12 May 2004 to discuss the captioned item. Representatives of local organizations were invited to attend and give their views on the facelifting works.

To Expedite the Construction of Rest Garden in Area 56

9. Members requested the LCSD to expedite the provision of adequate amenities for the residents in Tseung Kwan O (TKO) South.

Provision of Study / Reading Centres in TKO

10. Members proposed that the authority should provide additional study/reading centres in TKO to meet the residents' demand.

Culture, Recreation and Sports Committee
Sai Kung District Council
June 2004